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INTERPELACJA 

 
dot. przywrócenia linii autobusowej 166 w natężeniu i rozkładzie sprzed 
pandemii. 
 
 
 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 

           Zwracam się z uprzejmą prośbą o przywrócenie linii autobusowej nr 166  

w natężeniu i rozkładzie, w jakim funkcjonowała ona przed pandemią. 

Z prośbą o interwencję w tej sprawie zgłosili się mieszkańcy Skotnik, 

Kobierzyna i Ruczaju. Przed pandemią linia nr 166 znacznie ułatwiała im 

poruszanie się komunikacją miejską. Obecnie komfort korzystania z połączeń 

autobusowych jest znacznie obniżony. 

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

 


